
12 AĞUSTOS 2024 PAZARTESİ Yıl:20     Sayý: 5759  Tel: 213 51 82   Fax: 214 33 31    Fiyatı:4 TL.

edirneyenigun@hotmail.com 
edirneyenigun@gmail.com

GÜNLÜK SÝYASÝ BAÐIMSIZ GAZETE

s.2’de

s.2’de

s.3’te

Tel.: (0284) 336 14 14

s.5’te

s.9’da

s.8’de

s.4’te



Edirne'de Valilik desteğiyle 
hayata geçirilen proje kapsa-
mında sera alanının 500 deka-
ra çıkarılması amaçlanıyor. 

Vali Yunus Sezer, İl Tarım 
ve Orman Müdürlüğü tarafın-
dan, İl Özel İdaresinin yüzde 
75 bütçe desteğiyle hayata ge-
çirilen "Sera Kurulumu Projesi" 
kapsamında merkeze bağlı 
Sazlıdere köyünde kurulan se-
raları ziyaret etti. 

Üreticilerle sohbet eden Se-
zer, seralar hakkında bilgi aldı. 

Sezer, Edirne'nin geçmişte 

seracılığın merkezi olduğunu 
söyledi. 

Kentte son yıllarda sebze ve 
meyve üretimi noktasında bü-
yük bir düşüş yaşadığını belir-
ten Sezer, "Edirne'nin hem 
kendine hem de dış pazara, 
özellikle İstanbul'a hitap edebi-

lecek hale gelmesi için seracı-
lıkla ilgili projelerimizi hızlan-
dırdık." dedi. 

Sezer, ilkbaharda 40 üreti-
ciye sera kurulumu yaptıkları-
nı, ikinci etaba geçerek 30 sera 
daha kurmak için ihale gerçek-
leştirdiklerini dile getirdi. 

Sera kurulumunda üçüncü 
etaba geçeceklerini anlatan Se-
zer, şöyle konuştu: 

"Hedefimiz 2-3 yıl içinde 
500 dekar sera kurulumunu 
Edirne'de gerçekleştirmek. Şu 
an 100 dekar sera hedefimizi 
yakalamış durumdayız. Bunu 
da artırarak devam edeceğiz. 
Hedefimiz, çiftçilerimizin yıl 
içerisinde birden çok ürün elde 
edebilmesi ve Edirne'nin seb-
zecilik ve meyvecilikte geçmiş-
te olduğu gibi günümüzde de 
önemli bir lokasyon haline gel-
mesi. Hem çiftçilerimizin ka-

zanmasını istiyoruz hem de ili-
mizin kendi kendine yeten ve 
elde ettiği ürünleri pazarlayan 
bir il haline gelmesini hedefli-
yoruz." diye konuştu. 

Sezer, Sazlıdere'de yetiştiri-
len biberin geçmişte İstanbul 
pazarına satıldığını belirterek, 
"Karaağaç zaten sebze ve mey-
venin merkezi durumunday-
mış. Şimdi bunlar üzerine ağır-
lıkla gitmemiz ve projelerle bu 
alanları yeniden eski ihtişamlı 
dönemlerinize döndürmemiz 
gerekiyor." ifadelerini kullandı. 

Programa Vali Yardımcısı 
ve İl Özel İdaresi Genel Sekre-
teri Eyyüp Batuhan Ciğerci, İl 
Jandarma Komutanı Hacı Ali 
Büber ve İl Tarım ve Orman 
Müdürü Atilla Bayazıt da katıl-
dı.(aa)

Uzunköprü Belediye Başka-
nı Ediz Martin, Uzunköprü Kül-
tür, Sanat ve Tarım Festivalinin 
tasarruf tedbirleri kapsamında 
bu yıl yapılmayacağını açıkladı.  

Başkan Martin, belediye 
meclisinde yaptığı açıklamada, 
Tasarruf tedbirleri kapsamında 
bu sene festival yapmayacağız. 
İleriki yıllarda ilçemize yakışa-
cak şekilde festivallerimizi dü-
zenlemeye devam edeceğiz de-
di. Haber Seyide Esen
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Edirne'ye yeni müftü 
10 Ağustos 2024 Tarihli ve 32627 Sayılı Resmi gazetede ya-

yımlanan 2024259 sayılı Cumhurbaşkanı kararnamesi ile Edir-
ne İl Müftülüğüne Karabük İl Müftüsü Ercan Aksu atandı.  

Resmi Gazete'nin 12 Kasım 2022, 32011 Sayı, 2022614 Ka-
rar ve Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın imzasıyla Edir-
ne İl Müftülüğüne atanan Hasan Başoğlu, 5 Temmuz 2024 tari-
hinde tayin istedi. 10 Temmuz 2024 tarihinde ataması kabul 
edilen Başoğlu, görevine Başkanlık Müftüsü olarak Ankara’da 
devam edecek. 

 
Ercan Aksu kimdir? 

Ercan Aksu, aslen Orduludur. Aksu, 1970 yılında Sakarya İli 
Karasu İlçesi Taşlıgeçit köyünde doğdu. İlköğretimini aynı köy-
de okuduktan sonra İstanbul Yeşil Cami Kur'an Kursunda Hafız-
lığını ve 1989 yılında Sakarya İmam-Hatip Lisesini bitirdi. Me-
zun olduktan sonra Sakarya Merkezde kısa bir süre Müezzin-
Kayyım olarak çalıştı. 

 1989 yılında El Ezher Üniversitesi İlahiyat Fakültesine baş-
ladı ve bu okuldan da 1993 yılında mezun oldu. 1994 yılında 
Sakarya-Karasuda İmam-Hatip olarak göreve başladı. Aynı yıl 
Aralık ayında askere gitti. İzmit-Gölcükte kısa dönem olarak as-
kerliğini tamamlayarak, 1996 yılında Diyanet İşleri Başkanlığına 
bağlı İstanbul Haseki Eğitim Merkezinde ihtisasa başladı.  

Haber Ergin Yıldız
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Hedef 2-3 yıl içinde 500 dekar sera kurmak
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Başlıktaki “ibare”,  geçmiş-
te, AKP’li Maliye Bakanının 
kullandığı bir cümle. Uzun yıl-
lar konuşulmuştu!  

29 Kasım 2021 tarihli 
Milli Gazete’de, AKP ikti-
darında satılanlarla ilgili 
yayınlanan bir haberin 
başlığı  ise şöyle idi; 

“CİMER duyurdu! İşte, 
18 yıllık AK PARTİ döne-
minde satılan kurum ve 
fabrikalar!” 

Söz konusu haberde Cİ-
MER, bir vatandaşın sorusu-
nu yanıtlayarak AK Parti dö-
neminde satılan kurum ve 
fabrikaların listesini açıklamış. 

Bir vatandaş, CİMER'e son 
18 yılda satılan fabrikalar ve 
kurumların listesini soruyor. 
CİMER'den gelen cevabi liste-
de AKP'nin son 18 yılda (o 
günkü tarih itibariyle) sattığı 
kurumlar, yerler ve fabrikala-
rın listesi şöyle; 

A) AKP'nin sattığı ter-
mik santraller; 

1. Seyit Ömer Termik 
Santrali 2. Kangal Termik 
Santrali 3. Yatağan Termik 
Santrali 4. Çatalağzı Termik 
Santrali 5. Yeniköy Termik 
Santrali 6. Orhaneli Termik 
Santrali 7. Tunçbilek Termik 
Santrali 8. Soma Termik Sant-
rali. 

B) AKP'NİN sattığı hid-
roelektrik santralleri; 

1. Ataköy Hidroelektrik 2. 
Beyköy Hidroelektrik 3. Çıldır 
Hidroelektrik 4. İkizdere Hid-
roelektrik 6. Kuzgun Hidro-
elektrik 6. Mercan Hidroelek-
trik 7. Tercan Hidroelektrik 8. 
Murgul Hidroelektrik 9. De-
nizli Jeotermal Santrali 

C) Satılan Şeker Fabri-
kaları; 

1. Kırşehir Şeker Fabrikası 
2. Turhal Şeker Fabrikası 3. 
Çorum Şeker Fabrikası 4. El-
bistan Şeker Fabrikası 5. Muş 
Şeker Fabrikası 6. Erzincan 
Şeker Fabrikası 7. Erzurum 
Şeker Fabrikası 8. Afyon Şe-
ker Fabrikası 9. Bor Şeker 
Fabrikası 10. Alpullu Şeker 
Fabrikası. 

D) Satılan Tekel Bina-
ları: 

1. Adana 2. Ballıca 3. Bit-
lis 4. İstanbul Sigara 5. Malat-
ya. 6.Tokat 7.Yavşan Tuzlası 
8. Ayvalık Tuzlası 9. Çamaltı 
Tuzlası 10. Çankırı  Tuzlası 11. 
Tuzluca Tuzlası 12. Sekili Tuz-
lası 13. Kağızman Tuzlası                         
14. Kaldırım Tuzlası 15. Kaya-
cık Tuzlası. 

E) Sümer Holding'e 
bağlı şirketler; 

1. Mazıdağ Fosfat Tesisleri 
2. Adıyaman İşletmesi 3. Ma-
latya İşletmesi 4. TÜMOSAN 
İşletmesi 5.Bakırköy Konfeksi-
yon San. 6. Çanakkale Sente-
tik Deri İşletmesi 7. Diyarbakır 
İşletmesi 8. Beykoz Deri Kun-
dura İşletmesi 9. Sarıkamış 
Ayakkabı İşletmesi. 

F) Satılan Limanlar; 
1. Mersin Limanı 2. İsken-

derun Limanı 3. Samsun Li-
manı 4. Bandırma Limanı 5. 
Derince Limanı 6. Salıpazarı 
Limanı (Galataport) 7. Tekir-
dağ Limanı 8. Çeşme Limanı 
9. Kuşadası Limanı 10. Dikili 
Limanı  11. Trabzon Limanı. 

G) Satılan Şirketler; 
1. Seyit Ömer Linyitleri 2. 

Güney Ege Linyitleri 3. Mur-
gul Bakır İşletmesi 4. Samsun 
Bakır İşletmesi 5. Yeniköy Lin-
yitleri İşletmesi 6. Bursa Lin-
yitleri İşletmesi 7. Sakarya 
Traktör Sanayi 8. Ereğli Demir 

ve Çelik 9. Eti Alüminyum 10. 
Eti Bakır 11. Eti Elektrometa-
lurji 12. Eti Gümüş 13. Eti 
Krom 14. Gübre Fabrikaları                                
15. Petkim 16. Türk Telekom 
17. Tüpraş 18. Seka Kağıt 
Fabrikası. 

Bunlar 2021 yılına kadar 
satılanlar. Ondan sonra üç yıl 
daha var! 

Peki, bize ne kaldı? Ha-
va ile Civa! Bir yığın borç!  

Ne yapalım!  “İtibardan 
tasarruf olmazmış!” Bir taraf-
tan ülkenin onlarca yıllık biri-
kimlerini/yatırımlarını satacak-
sınız, diğer taraftan da “lüks”e 
yöneleceksiniz! Sonra da “iti-
bardan tasarruf olmaz” diye-
ceksiniz! Bu ne ile izah edile-
bilir? Bir taraftan işsizliğin, 
borcun sürekli arttığı, İsrafın 
diz boyu olduğu, tasarrufun 
sadece genelgelerde kaldığı 
bir dönemde önemli bir israf 
kalemi daha gündeme geldi! 
Türkiye yetmedi, şimdi de sıra 
Kıbrıs’ta (KKTC) Külliye yapıl-
ması gündemde!                                                                                                                                  
İslam Âlimleri; “Bir 

Müslüman, Şer’î mesʼûliyetle-
rini yerine getirdikten sonra is-
tediği gibi harcama hürriyeti-
ne sahip midir” sualine, “Böy-
le bir hürriyete sahip değildir. 
Bir mümin, dünyada nasların 
(açık ve belirgin olan) çerçe-
vesi içinde hürdür. Nasların 
dışına çıktığı zaman, nefsânî 
arzularının esiri olur. Mümin 
ne kadar çok kazanırsa kazan-
sın, kendisi için kifayet mikta-
rıyla yetinip geri kalanını âhi-
ret sermayesi kılabilmenin 
gayreti içinde olmalıdır. Zira 
ihtiyaçtan fazla harcamak is-
raf, her şeyi kendi nefsine 
hasretmek de cimriliktir!” 
diyor.                                                                                 

Cenâb-ı Hak, bu iki menfî 
hâlden de kurtularak dengeli 
bir cömertliği emreder.                                                                                                                          

Rabbimiz (cc), Âyet-i 
kerîmede şöyle buyurur:  
“Onlar, harcadıklarında ne is-
raf eder ne de eli sıkı davra-
nırlar;        bu ikisi arasında or-
ta bir yol tutarlar.”  (Fur-
kan:67)                                                                                                                      

Peygamberimiz (sav) de 
bir hadislerinde; “Yiyip 
için, giyinin ve tasadduk edin. 
Fakat israf ve kibirden sakı-
nın!” buyurur.  (Buhari) .                                                                                                                      

“Babalar gibi Satın”, israfa 
da devam edin, harcayın!  

Ama unutmayın!  Ölüm 
var, Ahiret var ve de Hesap 
var!                                                                                     

Dostça kalın…

Babalar gibi satarız..!                                                                      

Edirne'nin ünlü tava ciğerinin lezzet ortağı Karaağaç acı bi-
berinin kurutulmasına başlandı. 

İsmini yetiştirildiği mahalleden alan Karaağaç acı biberinin fi-
deleri mayıs ayında toprakla buluşturuldu. 

Yaklaşık 3 aylık olgunlaşma döneminin ardından toplanan bi-
berler, ipe dizilerek gölgede kurumaya bırakıldı. 

Üretici Tunahan Ule, ata tohumundan üretilen patentli biberi 
özenle yetiştirdiklerini söyledi. 

Bu yıl aşırı sıcaklar ne-
deniyle biberin geç olgun-
laştığını belirten Ule, "45 
dereceyi bulan sıcaklar ol-
du. Biberimizi yaklaşık 20 
gün geç topladık, strese gir-
di. Ata tohumu olduğu için 
çok nazik bir biber. Çok ça-
buk strese giriyor, hastala-
nabiliyor." dedi. 

Ule, biberin gölgede ku-
rutulmasının önemli oldu-
ğunu, 1 ton yaş biberden 
70 kilogram kuru biber el-
de ettiklerini dile getirdi. 

Biberin sosunu da hazırladıklarını ifade eden Ule, "Birinci kı-
rımda biberlerimizi yeşil topluyoruz kurutmak için. Şimdi ikinci 
kırımda acı sos yapmak için kırmızı olarak toplayacağız. Acı so-
su hazırlarken de 1 ton acı biberin içine 250 kilogram kapya bi-
ber koyuyoruz acısını azaltsın diye. Çok güzel bir acı sos elde edi-

yoruz. Kuru biber bol kızgın yağda 6-7 saniye karıştırılarak kızar-
tılıyor. Tava ciğerin, köftenin, çorbanın yemeklerin yanında ter-
cih edilebilir. İnsanın midesini rahatsız etmeyen tatlı bir acı." di-
ye konuştu. 

Bu yıl yaş biberin kilogramı 85 liradan satılırken, kuru bibe-
rin kilogramının ise 1300 liradan satılması bekleniyor.(aa)

Karaağaç acı biberinin  
kurutulmasına başlandı 
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Tekirdağ'ın Çerkezköy ilçe-
sinde kız arkadaşını silahla öl-
düren kişi intihar etti. 

Veliköy Organize Sanayi 
Bölgesi'nde araç içerisinde iki 
kişinin hareketsiz halde oldu-

ğunu görenler durumu yetkili-
lere bildirdi. 

İhbar üzerine bölgeye sağlık 
ve jandarma ekipleri sevk edil-
di. Yapılan inceleme sonucu 
F.T'nin, kız arkadaşı olduğu id-
dia edilen S.Ç'yi silahla öldü-
rüp intihar ettiği tespit edildi. 

Cenazeler olay yerindeki 
incelemenin ardından Tekirdağ 
Adli Tıp Kurumu morguna kal-
dırıldı.(aa)

Ule

Kız arkadaşını öldürdü
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Edirne’de yenilenen 1. Mu-
rat Mahallesi Semt Pazarı açıl-
dı. Edirne Belediye Başkanı Fi-
liz Gencan Akın, “Biz burayı in-
şa ederken şunu hayal ettik; 
hem esnafımızı nasıl mutlu 

edebiliriz hem vatandaşlarımı-
zın daha sağlıklı bir alanda alış-
veriş yapmasını sağlayabiliriz? 
Bunları düşünerek inşasını ta-
mamladık” dedi. 

Edirne’de Cumartesi Pazarı 

olarak bilinen depreme daya-
nıksız olduğu gerekçesiyle yıkı-
lan ve yerine yenisi yapılan 1. 
Murat Mahallesi Semt Pazarı 
Cumartesi günü açıldı. 5 bin 
800 metrekarelik kapalı alanı 

ve içerisinde yer alan kafeter-
yası ile dikkat çeken yeni pazar 
yeri, Edirnelilere güvenli ve 
konforlu bir alışveriş deneyimi 

sunmayı hedefliyor. Depreme 
dayanıklı olarak inşa edilen bu 

modern pazar alanı, vatandaş-
ların ihtiyaçlarına en iyi şekilde 
cevap verecek şekilde tasarlan-
dı. Açılışa Edirne Valisi Yunus 

Sezer, İl Emniyet Onur Karabu-
run, Edirne Belediye Başkanı 
Filiz Gencan Akın, oda başkan-
ları ve çok sayıda vatandaş ka-
tıldı.  

 
“İnsanların sosyalleştikleri 

önemli ortamlar” 
Edirne Valisi Yunus Sezer, 

yaptığı konuşmada, şunları 
söyledi: 

“Haftada bir gün iki günde 
olsa insanların bir araya gelip 
Pazar yaparken sosyalleştikleri 
önemli ortamlar. Edirnemizde 
tarihi bir şehir olması hasebiyle 
geçmişten günümüze kadar 
hem Pazar hem de borsa nok-
tasında Türkiye’nin önemli bir 
şehirlerinden olmuştur.” 

 
“Bizim için öncelikli ve 

çok önemliydi” 
Edirne Belediye Başkanı Fi-

liz Gencan Akın ise şunları kay-
detti: 

“Bu mahallenin bir kızı ola-
rak burada çalışan pazarcı es-
nafımız beni çok iyi tanır. Her 
Cumartesi günü rutinimizdir. 
Pazar yerleri aslında sadece 

alışveriş yaptığımız yerler değil, 
komşularımızla bir araya geldi-
ğimiz, şehrin ritmini tutuğu-
muz, birlikte dertleştiğimiz, soh-

bet ettiğimiz alanlar. Biz burayı 
inşa ederken şunu hayal ettik; 
hem esnafımızı nasıl mutlu 
edebiliriz hem vatandaşlarımı-
zın daha sağlıklı bir alanda alış-
veriş yapmasını sağlayabiliriz? 
Bunları düşünerek inşasını ta-
mamladık ve bu bizim için ön-
celikli ve çok önemliydi.”  

Haber Ergin Yıldız

Hasret sona erdi

Akın Sezer



Gençler Türkiye Kürek 
Şampiyonası, 16-18 Ağus-
tos'ta Edirne'deki Meriç Neh-
ri'nde düzenlenecek. 

TED Edirne Koleji Kürek 
Kulübü Başkanı Nesim İba, 
yaptığı yazılı açıklamada, Tür-
kiye'nin olimpik standartlarda-
ki tek parkuru Meriç Nehri'nde 

Gençler Türkiye Kürek Kupa-
sı'nın ardından Gençler Türki-
ye Kürek Şampiyonası'nın dü-
zenleneceğini belirtti. 

Edirne'nin kürek sporunun 
başkenti olma yolunda emin 
adımlarla ilerlediğini ifade 
eden İba, şunları kaydetti: 

"Yıllar önce bir hayal ile 

çıktığımız yolda büyük başarı 
elde ettik ve oluşturulan doğal 
parkur ile kürek sporcularını 
Edirne'ye çektik. Gençler Tür-
kiye Kürek Kupasını başarıyla 
gerçekleştirdik. Kente gelen 
sporcular Meriç Nehri'ndeki 
doğal parkura hayran kaldılar. 

Şimdi sırada 16-18 Ağustos'ta 
gerçekleştirilecek Türkiye 
Şampiyonası var. Ona da yo-
ğun bir katılım olmasını bekli-
yoruz. Bu vesileyle tüm spor-
cularımızı bu doğal parkurda 
kürek çekmeye davet ediyo-
ruz. Avrupa 23 Yaş Altı Kürek 
Şampiyonası da önümüzdeki 
ay Edirne'de gerçekleştirilecek. 
Meriç Nehri'ni kürek sporu ile 
turizme kazandırmanın mutlu-
luğunu yaşarken daha birçok 
uluslararası organizasyona ev 
sahipliği yapmayı planlıyoruz. 
" (aa)

Kürekler yine Meriç’te çekilecek

Kırklarelili 80 yaşındaki müzisyen Ömer Darcanlı, dedesinden 
öğrendiği darbuka ritimleriyle gençlik yıllarından bu yana Avru-
pa'nın birçok ülkesinde konser verdi. 

Darcanlı, babasının vefatı sonrası 13 yaşında annesi ve 3 karde-
şiyle İstanbul'da yaşayan dedesinin yanına göç etmek zorunda kal-
dı. 

"Ömer usta" olarak tanınan dedesinden darbuka eğitimi alan 
Darcanlı, 16 yaşından bu yana ekmeğini darbuka çalarak kazanıyor. 

Düğün ve organizasyonlarda darbukası ile ritim tutan Darcanlı, 
gençlik yıllarında bazı sanatçılarla Avrupa turnesine çıktı. 

Uzun yıllar İstanbul ile Avrupa'nın çeşitli ülkelerinde müzisyenlik 
yapan Darcanlı, 1988 yılında eşi ve dört çocuğu ile doğduğu Kırkla-
reli'ne dönmeye karar verdi. 

Göç ettiği memleketinde darbukası ile düğünlerde müzisyen ola-
rak yer alan Darcanlı, yaşına rağmen müzikten kopamıyor.  

"Her şey müzikle başlar müzikle biter" 
Ömer Darcanlı, dedesinden öğrendiği ritimleri uzun yıllar Avru-

pa ve Türkiye'nin dört bir yanında yankılandırdığını söyledi. 
Darbukayla ritim tutarken kendinden geçtiğini belirten Darcanlı, 

yıllardır hedeflerinin peşinden koştuğunu kaydetti. 
Darbukası ile çok güzel bir hayatının olduğunu ifade eden Dar-

canlı, "Avrupa'ya gittim, Türkiye'nin birçok iline gittim. Çok sayıda 
sanatçıyla çalıştım. Müjgan Güngör, Ahmet Sezgin, Yıldıray Çınar, 
Yıldız Tezcan ve Huri Sapan ile çalıştım. 1977 yılında Ayhan Işık ile 
Almanya'ya gittim. Almanya'da 6 ay kaldım. Fransa, Belçika, Hol-
landa, İsveç, İsviçre gibi ülkelerde konserler verdim. 1980 yılında ise 
Ayşe Taş ile çalıştım." diye konuştu. 

Şimdi düğünlerde müzik icra ettiğini anlatan Darcanlı, darbuka-
yı kolunun altına her aldığında ayrı bir heyecan duyduğunu vurgu-
layarak, şunları söyledi: 

"Müzik beni bıraktı sayılır ama ben müziği bırakmadım. Korola-
ra, düğünlere gidiyorum. Darbuka dediğimiz zaman büyük bir mo-
ral ağacıdır. Darbukayla ben adeta konuşuyorum, 'Bunu yaptın', 
'Bunu yapamadın', 'Tekrar çalış' diyor bana. Ben tekrar devam edip 
çalışıyorum, 'Şimdi oldu mu?' diyorum. Hatalarımı hep düzeltmeye 
çalışıyorum. Müzik ruhun gıdasıdır. Her şey müzikle başlar müzikle 
biter." 

 
"Evin nasıl bir temeli varsa darbuka da müziğin temelidir" 

Dört çocuğundan birini dahi müzisyen yapamadığı için üzgün 
olduğunu dile getiren Darcanlı, "Çocuklarımı denedim ama hiçbiri 
darbuka ile ritim tutamadı. Onlar da fabrikalarda çalıştı ve emekli ol-
dular. Hayırlı evlatlar yetiştirdim." ifadesini kullandı. 

Darbuka kursları verdiğini ve müzikten kopamadığını anlatan 
Darcanlı, şöyle devam etti: 

"Şimdi kıramadığım eş dost oluyor mecbur kalıyorum düğünlere 
gidiyorum. 'Ömer abi otur gölgen yeter bize', 'Yeter ki seninle bir fo-
toğrafımız olsun' diyorlar. Bu saygıyı sevgiyi kazanmışım. İstanbul'da 
kalmak çok büyük tecrübe oldu, hep üniversiteden akademisyenler-
le çalıştım. Alaylıyım ama onların çok faydasını gördüm. Usulleri her 
şeyi onlardan öğrendim. Darbuka dediğin bir ritimdir. Evin nasıl bir 
temeli varsa darbuka da müziğin temelidir. Bir ritim olamadığı za-
man ne oynayabilirsin ne ağlayabilirsin ama bir darbuka hem ağla-
tır hem oynatır." 

Yaşına rağmen çalışmaya devam ettiği için birçok kişinin kendi-
sini takdir ettiğini belirten Darcanlı, müzik sektöründe "Ömer baba" 
ve "Ömer hoca" olarak tanındığını dile getirdi. 

Darcanlı, ömrü yettiği kadar müzikle iç içe yaşamaya devam 
edeceğini sözlerine ekledi. (aa) 
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Türkiye'nin, geçen ay (tem-
muz) değer bazında ihracatını 
en fazla artırdığı ülke Birleşik 
Krallık olurken bu ülkeye yapı-
lan dış satım 1,2 milyar doları 
aştı. 

Küresel ekonomiye ilişkin 
sıkıntıların devam etmesine 
karşın, Türk ürünlerine dünya-
nın dört bir yanından talep ge-
liyor. 

Türkiye, en büyük pazarı 
Avrupa'ya ihracatında tam yol 
ilerlemeye devam ederken ih-
racat artışında geçen ay zirve-
de Birleşik Krallık yer aldı. 

AA muhabirinin Türkiye İh-
racatçılar Meclisi verilerinden 
derlediği bilgilere göre, Türki-
ye'nin geçen ay değer bazında 
ihracatını en fazla artırdığı ülke 

Birleşik Krallık oldu. 
Türkiye'nin temmuz ayında 

bu ülkeye dış satımı geçen yılın 
aynı dönemine göre 348,3 mil-
yon dolar artış gösterdi. 

İhracat artışında, Birleşik 
Krallık'ı, 275,6 milyon dolarla 
Birleşik Arap Emirlikleri, 255,2 
milyon dolarla ABD, 148,5 
milyon dolarla Mısır, 144,8 
milyon dolarla Irak takip etti. 

Geçen ay Birleşik Arap 
Emirlikleri'ne 705,9 milyon 
dolarlık, ABD'ye 1,2 milyar 
dolarlık, Mısır'a 327,8 milyon 
dolarlık, Irak'a 858,4 milyon 
dolarlık ihracat yapıldı. 

En fazla ihracat yapılan ül-
keler arasında Birleşik Krallık 
2. oldu 

Söz konusu dönemde, Tür-

kiye'nin en fazla dış satım yap-
tığı ülkeler, Almanya, Birleşik 
Krallık, ABD, İtalya ve Irak ola-
rak sıralandı. 

Temmuz ayında Alman-
ya'ya 1,6 milyar dolarlık, Birle-
şik Krallık'a 1,3 milyar dolarlık, 
İtalya'ya 967,2 milyon dolarlık, 
Irak'a 858,4 milyon dolarlık dış 
satım yapıldı. 

Otomotiv sektörü, temmuz 
ayında 458,1 milyon dolarla 
Birleşik Krallık'a en fazla ihra-
cat yapan sektör oldu. 

Bu ülkeye, elektrik ve elek-
tronik sektörü 155,9 milyon 
dolarlık, hazır giyim ve konfek-
siyon 136 milyon dolarlık, 
kimyevi maddeler ve mamulle-
ri 87 milyon dolarlık, çelik sek-
törü 49,8 milyon dolarlık ürün 
satışı yaptı. 

En fazla ihracat İstan-
bul'dan 

Temmuz ayında İngiltere'ye 
en fazla ihracatı 477,4 milyon 
dolarla İstanbullu şirketler yap-
tı. 

İstanbul'u, 238,9 milyon 
dolarla Kocaeli, 95,3 milyon 
dolarla Sakarya, 91,5 milyon 
dolarla Bursa, 72,7 milyon do-
larla İzmir izledi.(aa)

Temmuzda ihracatını en fazla artırdığı ülke Birleşik Krallık oldu
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Aile ve Sosyal Hizmetler 
Bakanı Mahinur Özdemir Gök-
taş, Aile ve Sosyal Destek Prog-
ramı (ASDEP) kapsamında bu-
güne kadar 7 milyon 700 bin 
haneyi ziyaret ettiklerini belirte-
rek, vatandaşlara ihtiyaç duy-
dukları rehberlik ve yönlendir-

me hizmeti sunduklarını açıkla-
dı. 

Bakan Göktaş, 2017 yılın-
dan bu yana yürütülen Aile ve 
Sosyal Destek Programı ile aile 
ve bireylerin sosyal yardım ve 
sosyal hizmetlere olan ihtiyaç-
larını tespit ettiklerini, yapılan 

incelemeler sonrasında uygun 
hizmet modellerinin uygulandı-
ğını bildirdi. 

Yapılan her hizmetin oda-
ğında ailenin bulunduğunu 
vurgulayan Bakan Göktaş, bü-
tün çalışmaların merkezinde ai-
lenin mutlu, müreffeh, birbirini 
destekleyen, kollayan yapısının 
korunmasını temel aldıklarını 
ifade etti. 

Bakan Göktaş, “Bakanlık 
olarak sosyal hizmet anlayışı-
mız engellimizi, çocuğumuzu, 
yaşlılarımızı mümkünse kendi 
aile ortamında desteklemekten 
başlıyor. Mümkün değilse eğer 
diğer sosyal hizmet modelleri-
miz bunu takip ediyor” dedi. 

 
7 milyon 700 bin Haneye 

Ziyaret 
 
ASDEP ile ihtiyaç sahibi 

tüm hanelere ulaşarak hayat 
koşullarını iyileştirmeyi hedefle-
diklerini belirten Bakan Gök-
taş, “Kırmızı Yelekliler” olarak 
tanınan görevlilerin afet ve acil 
durumlarda da ilk dakikadan 
itibaren vatandaşa destek için 
sahada olduğunu hatırlattı. Ba-
kan Göktaş, şunları kaydetti: 

“ASDEP ile hane ziyaretle-
rinde vatandaşlarımızın sosyal 
yardım ve sosyal hizmet ihti-
yaçlarını yerinde tespit ediyo-
ruz. Sahadaki 5 bin 608 AS-
DEP personelimiz, bu yıl içeri-
sinde 626 bin 653 haneyi, bu-
güne kadar ise toplam 7 milyon 
700 bin haneyi ziyaret etti.  Bu 
doğrultuda ASDEP ekiplerimiz 
ile 12 milyona yakın vatandaşı-
mıza ulaşarak ihtiyaç duyduğu 
hizmete ilişkin rehberlik ve yön-
lendirme hizmeti sunduk.” 

 
Diğer kamu kurum ve  

kuruluşları ile koordineli 
şekilde çalışılıyor 

 
Vatandaşların ihtiyaç duy-

duğu hizmetlere erişimini artır-
mak için diğer kamu kurum ve 
kuruluşları ile koordineli çalış-
tıklarını vurgulayan Bakan 
Göktaş, “Alan taraması yapan 
ASDEP ekiplerimiz hane ziya-
retleri ile vatandaşlara ihtiyaç 
duydukları hizmet ve konulara 
ilişkin bilgilendirme, rehberlik 
ve yönlendirme hizmeti sunu-
yor. ASDEP ekiplerimizce tespit 
edilen durumlar bakanlığımızın 
görev alanındaysa vatandaşla-
rımızın sosyal hizmet modelle-
rinden faydalanması sağlanı-
yor. Bakanlığın görev alanı dı-
şındaki durumlarda ise vatan-
daşlar ilgili kamu kurumlarına 
yönlendiriliyor.” dedi. 

Haber Merkezi

7 milyon 700 bin haneye ziyaret
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Türkiye Ziraat Odaları Birliği 
(TZOB) Genel Başkanı Şemsi 
Bayraktar, tarlada karpuz fiyatı-
nın 3 liraya kadar düştüğünü 
söyledi.  

Bayraktar, “Üreticilerimiz, 
üretimden pazarlamaya, fiyat 
oluşumuna kadar pek çok so-
runla karşı karşıya kalıyor. Bu 
sezon biber, kabak, karpuz, fıs-
tık, badem ve domatesteki fiyat 
düşüşleri de üreticimizi mağdur 
ediyor” dedi. 

Bayraktar, biber, kabak, kar-
puz, fıstık, badem ve domates-
teki fiyat düşüşleri ve pazarlama 
sorunları hakkında açıklama 
yaptı.  

“Türkiye Ziraat Odaları Birli-
ği olarak kuruluşumuzdan bu 
yana ülkemiz genelinde 755 Zi-
raat Odası aracılığıyla çiftçileri-
mizin yaşadığı sorunları günde-
me getiriyor, çiftçilerimizin so-
runlarına çözüm olmak için on-
ların sesi olmaya çalışıyoruz.” 
diyen Bayraktar, açıklamasını 
şöyle sürdürdü: 

“Markette katlanmış bir  
fiyatla karşımıza çıkıyor” 

“Çiftçilerimiz, her geçen gün 
artmaya devam eden girdi, lo-
jistik, işçilik gibi üretim maliyet-
lerine ek olarak değişen iklim 
koşulları nedeniyle aşırı sıcaklık, 
şiddetli yağış, dolu, fırtına, don 
gibi doğal afetlere artık çok da-
ha fazla maruz kalıyor.  

Ancak fedakâr çiftçilerimiz, 
tüm bu olumsuz koşullara rağ-
men bu yıl da üzerine düşeni 
yaptı ve üretmeye devam etti. 

Ağustos ayı itibarıyla birçok 
tarımsal üründe hasat devam 
ediyor. Ancak görüyoruz ki çift-
çilerimiz bin bir emekle ürettiği 
ürününü pazarlayamıyor. Dü-
şük kalan üretici fiyatları üretici-
lerimizin belini büküyor. Bugün 
birçok tarımsal üründe üretilen 
ürün ya maliyetine ya da daha 
düşük fiyata tarladan çıkarken 
pazarda ve markette katlanmış 
bir fiyatla karşımıza çıkıyor.”  

“Tüketicimize de yazık  
olacak” 

“Üreticilerimiz, üretimden 
pazarlamaya, fiyat oluşumuna 
kadar pek çok sorunla karşı kar-
şıya kalıyor. Bu sezon biber, ka-
bak, karpuz, fıstık, badem ve 
domatesteki fiyat düşüşleri de 
üreticimizi mağdur ediyor. Bu 
durum hayra alamet değildir. Fi-
yatı düşen ürünler yüzünden 
üreticilerimiz üretimden vazge-
çecek. Önümüzdeki sezon tüke-
ticilerimiz bu ürünleri pahalı yi-
yecektir. Bu sürdürülebilir bir 
durum değildir. Aklımızı başımı-

za alıp bu ülkede üretimi sürdü-
rülebilir hale getiremezsek üreti-
cimize de tüketicimize de yazık 
olacaktır. Ülkemizde geçen yıl 3 
milyon ton biber üretildi. Üreti-
len biberin yüzde 52’sini kapya 
biber, yüzde 30’unu sivri biber, 
yüzde 13’ünü dolmalık biber ve 
yüzde 5’ini çarliston biber oluş-
turdu. Ülkemizin biber üretimi 
yıllar itibarıyla artmaya devam 
ediyor. 2010 yılında 1,9 milyon 
ton olan biber üretimi 2023 yı-
lında yüzde 55 oranında artarak 
3 milyon tona çıktı. Fakat üre-
timde böylesine bir artış yaşa-
nırken tüketimde aynı oranda 
artış görülmüyor. Ortaya çıkan 
bu arz fazlalığı ve talebin artma-
ması biberde üretici fiyatının 
düşmesine sebep oldu.  

“Karpuz fiyatı 3 liraya 
kadar düştü” 

Silifke’nin yayla bölgelerin-
deki köylerde üretilen sakız ka-
bak geçmiş yıllarda ihraç edilir-
ken, bölgede yaşanan savaş ne-
deniyle ihracat durdu ve üreti-
len kabaklar çiftçilerimizin elin-
de kaldı.  İhraç edilemeyen ka-
bak iç piyasaya da pazarlanamı-
yor. Nakliye maliyetlerinin yük-
sek olması ve kabakta kar mar-
jının düşük olmasından dolayı 
tüccarlar kabak alımına yanaş-
mıyor. Kabak, olgunlaştıktan 
sonra 1 hafta içinde kesilmediği 
takdirde özelliğini kaybettiğin-
den üreticilerimiz kabaklarını 
hayvanlara yem olarak vermek 
zorunda kalıyor. Karpuzda arzın 
yüksek talebin ise düşük seyret-

mesi fiyatları düşürdü. Diğer ta-
raftan tüketimin yeteri kadar ol-
maması tüccarın alım yapmak 
istememesine neden oluyor. 
Benzer durum kavun fiyatların-
da da görülmekte olup kavun fi-
yatları 6 ila 8 lira, karpuz fiyatla-
rı Antalya bölgesinde 4 ila 7 lira 
arasında seyrediyor. Ancak di-
ğer bölgelerde yukarıda bahse-
dilen nedenlerden dolayı karpuz 
fiyatı 3 liraya kadar düştü.  

“Girdi fiyatlarını göz  
önünde bulundurmalıdır” 

Antep fıstığında bu yıl yük-
sek rekolteye bağlı arzdaki artış-
la birlikte fiyatlar geriledi. Hali 
hazırda piyasada alıcılar, ucuz 
fiyatla aldıkları Antep fıstığını 
stok yapıyor. Ürün arzının bit-
mesiyle birlikte yaptıkları bu sto-
ku yüksek fiyatla piyasaya süre-
rek haksız kazanç sağlamanın 
peşindeler. Fiyatların daha fazla 
düşmesinin önüne geçmek için 
Toprak Mahsulleri Ofisi devreye 
girmeli, ihracat kanalları zorlan-
malıdır. 

Üretici geçen yıl 16 kuruş se-
viyelerinde olan badem randı-
man fiyatının bu sezon 30 ku-
ruştan işlem görmesini istiyor. 
Üreticilerimiz üretim aşamasın-
da bankalardan kredi kullandı, 
girdileri vadeli almak zorunda 
kaldı. Hasatla birlikte bu borçla-
rın ödeme zamanı geldi. Ancak 
bademe düşük fiyat verilmesi 
halinde, üreticilerimiz borcunu 
ödemekte zorlanacaktır. Zaten 
geçtiğimiz yıl yeterli gelir elde 
edemeyen kimi üreticilerimiz 
bahçesini söktü. Sadece Kâhta 
ilçesinde 2 bin dekar badem 
bahçesi söküldü. Pazarlama so-
runu çözülmediği sürece bahçe 
sökümü hızlanacaktır. Tarım 
Kredi Kooperatifi badem alım fi-
yatını belirlerken artan girdi fi-
yatlarını göz önünde bulundur-
malıdır. 

“Çiftçi mağduriyetlerini  
önlemelidir” 

Odalarımızdan aldığımız bil-
gilere göre salçalık domateste 
üretim alanları arttı, bu durum 
üretici fiyatlarının gerilemesine 
sebep oldu. Buna ek olarak geç-
tiğimiz sezonlarda salça ihracatı-
na getirilen kısıtlamalar nede-
niyle salça fabrikalarıyla sorun 
yaşayan çiftçilerimizin mağduri-
yeti, bu sezon yasak kaldırılmış 
olmasına rağmen devam edi-
yor. Fabrikalar bir yandan daha 
az sayıda üreticiyle sözleşme ya-
parken diğer yandan sözleşme 
yaptığı üreticilere yüksek fire 
oranları çıkararak üreticilerimizi 
mağdur ediyor. Tarım ve Orman 
Bakanlığı, sözleşmeli üretim için 
tip sözleşmeler oluşturdu ve söz-
leşmeli üretimi düzenleyici ted-

birler aldı. Ancak fabrikalar, 
hem alıcının hem de satıcının 
hakkını gözeten bu sözleşmeleri 
kullanmaktan kaçınıyor. Bunun 
yerine kendi hazırlamış oldukla-
rı ve kendi lehlerine olan sözleş-
meleri üreticiye dayatıyor. Bu 
durum fabrikalara sözleşmeden 
cayma fırsatını veriyor. İlgili Ba-
kanlıklar bu konuda gereğini ya-
parak çiftçi mağduriyetlerini ön-
lemelidir.” 
“Ülkemizde tarım sektörü 
için etkin bir pazarlama 

sistemi kurulmalıdır” 
“Tarım sektöründe özelikle 

son dönemde yaş sebze ve mey-
vede yaşanan sıkıntıların ana 
nedeni hala güncel bir hal yasa-
sının olmayışıdır. Ülkemiz tüm 
bölgelerinde uygun iklim ve 
ekolojik koşulların yanı sıra ge-
niş tarım arazilerine sahiptir. 
Topraklarımız hemen hemen 
tüm tarımsal ürünlerin üretimine 
imkân vermesine rağmen, yaşa-
nan ekonomik sıkıntılar üretimi 
sekteye uğratıyor. Tarlada 5-10 
liraya satılan ürünün markette 
4-5 kat fazlaya satılması kabul 
edilemez. Ülkemizde tarım sek-
törü için etkin bir pazarlama sis-
temi ve organizasyonun kurula-
mamış olması, mevcut sistemin 
ise aracılar tarafından kontrol 
ediliyor olması, ürün kayıpları-
na neden oluyor. Diğer taraftan 
bu durum üretici-tüketici niteli-
ğindeki geniş toplum kesimleri-
nin çıkarlarını olumsuz etkiliyor.  
“Her türlü desteği vermeye 

hazırız” 
Üretimde meydana gelen 

dalgalanmalar ürün fiyatlarını 
doğrudan etkilerken, ihracatta 
yaşanan sorunlar da üreticileri-
mize yansıyor. Hasat dönemin-
de çok miktarda ürünün pazara 
çıkması, depolama olanakları-
nın yetersizliği, üreticilerimizin 
içinde bulunduğu finansman 
olanaklarının yetersizliği, hasat 
döneminde fiyatların düşmesine 
ve üreticilerimizin önemli mik-
tarlarda gelir kaybına uğraması-
na neden oluyor. Ülkemiz gün-
deminde olan planlı üretimin et-
kin bir şekilde uygulamaya ko-
nulması ve hal yasasının bir an 
önce çıkarılmasının ne kadar el-
zem olduğu ortadadır. Ülkemi-
zin içinde bulunduğu yüksek en-
flasyon ve faiz sarmalının sebebi 
üreticilerimiz değildir. Her defa-
sında hedef tahtası olarak göste-
rilen üreticilerimiz üretmek ve 
kazançları ile yaşamlarını de-
vam ettirmenin derdindedir. Biz 
ülkemiz üreticileri ve TZOB ola-
rak tarımın kalkınması ve ilerle-
mesi için her türlü desteği ver-
meye hazırız.” Haber Merkezi 

Karpuz tarlada 3 liraya düştü
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Trakya Tohumcular Derne-
ği Başkanı İbrahim Toruk, 
Trakya'da her yıl ekim alanı ar-
tan yerli hibrit ayçiçeğinin ku-
raklığa daha dayanıklı olduğu-
nu söyledi. 

Toruk, Trakya'da geçen yıl 
60 bin dekar alanda ekilen 
yerli ayçiçeğinin ekim alanının 
bu yıl 100 bin dekara çıktığını 
belirtti. 

Trakya'da geliştirilen çeşit-
lerin aşırı sıcaktan daha az et-

kilendiğine işaret eden Toruk, 
"İklim değişikliği, tarım ürünle-
rini olumsuz etkiliyor. Çeşitler 
yerel olduğu için buranın eko-
lojisine, iklimine uyum sağla-
yan çeşitler. Geçen sene aşırı 
sıcaktan dolayı ayçiçeğinde sı-
kıntı yaşanmıştı. Yerli ayçiçeği 
kendini gösterdi ve Trakya ge-
nelinde çok memnuniyet oluş-
tu. Böylece yerli çeşitlerin pa-

zara girişi de sağlandı." diye 
konuştu. 

Toruk, ekim alanı artan 
yerli ayçiçeğinin kendisini is-
patladığını dile getirdi. 

Bölgede kuraklığın bu yıl 
da etkili olduğunu belirten To-
ruk, "Trakya'nın dekar başına 
200-220 kilogram aralığında 
olan ayçiçeği üretimi uzun yıl-
lar ortalaması, geçen sene 100 

kilograma kadar düşmüştü. Bu 
sene biraz daha iyi ama yine 
düşük olacak. Bizim tahmini-
miz Trakya'da 150 kilogram ci-
varında ortalama verim alaca-
ğız. Burada çok net söyleyebi-
leceğimiz bir şey var. Bizim 
sattığımız, Trakya Bölgesi'nde 
ıslah edilmiş yerli hibrit tohum-
ları, global çeşitlere göre hem 
kuraklığa hem ekolojiye daya-
nım açısından daha başarılı ol-
du. Burada geliştirilmiş, bura-

da üretilmiş çeşitler kendini 
daha çok gösterecek, bu çeşit-
lerin daha başarılı olduğuna 
inanıyorum." değerlendirme-
sinde bulundu. 

Yerli ayçiçeği çeşitlerinin 
uluslararası pazarlarda da yeri-
ni almaya başladığını kayde-
den Toruk, "Dekardan 120 ki-
logram verim alan global çeşit-
ler varken yerli çeşidimiz, 170-
180 kilogramlarda verim alı-
yor. Bu da doğru yolda oldu-
ğumuzu gösteriyor. Sanayi Ba-
kanlığımızın, Tarım ve Orman 
Bakanlığımızın müthiş destek-
leri var. Ürettiğimiz yerli to-
humlar, global firmaların hatta 
pazar payı yüksek olan firma-
ların çeşitlerine göre kuraklığa 
daha dayanıklı, Trakya Bölge-
si'nin ekolojisiyle daha uyum-
lu. Üretimi büyüterek devam 
etmeye çalışıyoruz." ifadelerini 
kullandı.(aa) 

Edirne Ahval Gazetesinin 
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü 
Damla Göç Akyüz ve Çağrı 

Akyüz çiftinin Feza Deniz ismi-
ni verdikleri oğulları,  Edirne 
Özel Ekol Hastanesi’nde haya-

ta gözlerini açtı. 
Geçtiğimiz yıl Haziran 

ayında düzenledikleri düğün 
töreniyle hayatlarını birleştiren 
Edirne Ahval Gazetesinin So-
rumlu Yazı İşleri Müdürü Dam-
la Göç Akyüz ve Çağrı Akyüz 
çifti ilk kez annelik ve babalık 
heyecanını yaşadılar. Çiftin Fe-
za Deniz ismini verdikleri oğul-
ları, dün sabah saatlerinde 
Edirne Özel Ekol Hastane-
si’nde hayata merhaba dedi. 

Biz de Edirne Yenigün Ga-
zetesi olarak Feza Deniz bebe-
ğé “Hoş geldin” diyerek, Ak-
yüz çiftinin sevincine ortak 
oluyoruz. 

Haber Simge Sezen

‘Trakya Bölgesi'nin ekolojisine uyumlu’

Keşan Belediyesi, pazar esnaflarına çöplerini toplamaları 
için çöp poşeti dağıttı. 

Edirne'nin Keşan Belediyesi, ilçede kurulan halk pazarı es-

naflarına, pazar sonrası çöplerini toplamaları için çöp poşeti da-
ğıttı.  

Belediyeden yapılan açıklamada daha temiz bir Keşan için 
çalıştıkları belirtilerek, Keşan Belediyesi olarak, pazarcı esnafı-

mıza pazar bitiminde tezgah yerlerini temiz bırakmaları ve çöp-
lerini toplamaları için çöp poşetleri dağıttık. Daha temiz ve dü-
zenli bir Keşan için hep birlikte çalışıyoruz! Gelecek nesillere da-
ha yaşanabilir bir şehir bırakmak için çevremizi koruyalım de-
nildi. Haber Seyide Esen

Kırklareli Ticaret ve Sanayi Odasınca (KTSO) sorumlu emlak 
danışmanlığı mesleki yeterlilik belgelendirme sınavı yapıldı. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Mesleki Yeterlilik 
Belgelendirme Merkezi (MEYBEM) ile Kırklareli Ticaret ve Sanayi 
Odası iş birliğinde oda binasında gerçekleştirilen sınava 6 kursiyer 
katıldı. 

Sınav, MEYBEM değerlendiricisi Rafi Serdaroğlu tarafından 
yazılı ve uygulamalı olarak iki aşamada gerçekleştirildi. 

KTSO Başkanı Soner Ilık, yaptığı açıklamada, mesleki yeterlilik 
belgelendirme sınavlarının devam ettiğini belirtti. 

Yapılan sınavda başarılı olan emlakçıların mesleki yeterlilik bel-
gesini almaya hak kazanacağını ifade eden Ilık, mesleği icra eden 
kişilerin belgesinin bulunması gerektiğini kaydetti.(aa)

Esnaflara çöp poşeti

Yeterlilik belgesi aldılar

Hoş geldin ‘Feza Deniz’ bebek



12 AĞUSTOS 2024       Sayfa - 9

Edirne Genç Çiftçiler Der-
neği Başkanı Egemen Ilgın, 
Ulusal Süt Konseyi’nin çiğ süt 
fiyatına zam yapmama kararına 
tepki gösterdi. Ilgın, "Ulusal Süt 
Konseyi üreticinin beklentileri-
ne cevap veremiyor" dedi. 

Edirne Genç Çiftçiler Der-
neği Başkanı Egemen Ilgın, 9 
Ağustos’ta toplanan Ulusal Süt 
Konseyi’nin çiğ süt fiyatına zam 
yapmama kararı hakkında açık-
lamalarda bulundu. Türkiye’de 
her şeyin maliyeti artarken süt 
üreticisinin maliyetlerinin art-
madığını söylemenin anlamsız 
olduğunu ifade eden Ilgın “Ulu-
sal Süt Konseyi yine şaşırtma-
dı” diyerek üreticinin süt satış fi-
yatının sabit kalmasına rağmen 
markette fiyatların sürekli değiş-

tiğini söyledi. Süt fiyatının bas-
kılanmaya çalışıldığına vurgu 
yapan Ilgın özellikle son 45 
gündür sütün fiyatının aşağı çe-
kilmesi yönünde sanayicilerin 
girişiminin olduğunu, böyle bir 
algıdan sonra süt fiyatının sabit 
tutulması kararının ölümü gös-

terip sıtmaya razı etmek anlamı-
na geldiğini söyledi. Ilgın Süt 
üretiminde bu politikalarla de-
vam edilirse bu durumun uzun 
vadede süt krizine yol açacağı-
na dikkat çekti. Para kazana-
mayan üreticilerin anaç hay-
vanları kestiklerini, hayvancılık 
faaliyetlerine son verdiklerini 
söyleyen Ilgın süt krizinin et kri-
zini de tetikleyeceğini söyledi. 
Eskiden kola ile süt fiyatını kı-
yaslardık diyen Ilgın artık su ile 
süt fiyatını kıyaslar noktaya gel-
dik. Üretici sütünü markette sa-
tılan sudan daha ucuza satıyor 
dedi. 50 kuruş olan ve ocak, şu-
bat, mart aylarına ait süt des-
teklerinin de daha yeni öden-
meye başladığına dikkat çeken 
Ilgın desteklerin de enflasyon 
karşısında eridiğini söyledi. Süt 
fiyatının çiftçi ağırlıklı bir kurul 
tarafından belirlenmesi gerekti-
ğini ifade eden Ilgın, “Ulusal 
Süt Konseyi üreticinin beklenti-
lerine cevap veremiyor, sonuçta 
şehir de dükkanların kapandığı 
gibi köylerde de ağırlar kapanı-
yor, kapısına kilit vuruluyor, 
korkarım ki 15-20 yıl sonra 
köyler de kapanacak.” Dedi. 
Haber Merkezi

Mısırda "Aga" ve "Kale" çeşidi
 Kırklareli'nde deneme alanlarına ekilen yerli mısır çeşitleri-

nin gelişimi incelendi. 
Vize Tarım ve Orman Müdürlüğü ekipleri, Sakarya Mısır 

Araştırma Enstitüsü Müdürlüğü iş birliğinde yerli ve milli çeşit-
lerin yaygınlaştırılması amacıyla oluşturulan alanları gezdi. 

Ekip, "Aga" ve "Kale" cinsi mısırın gelişimini inceleyip, kont-
rol etti. 

İlçe Tarım ve Orman Müdürü Zeynep Şeyda Gürsu, yerli ve 
milli ürünlere önem verdiklerini söyledi. 

Bölge yapısına en uygun mısır çeşidini belirlemeye çalıştık-
larını ifade eden Gürsu, kalitesi yüksek ve daha çok verim elde 
edilen mısırın belirleneceğini kaydetti. 

Ekiplerin bitkilerde fenolojik gözlemlerini sürdüreceğini ak-
taran Gürsu, "Yerli ve milli mısır çeşitlerinin tanınması ve yay-
gınlaşmasını sağlamak istiyoruz. Deneme alanlarına ekilen mı-
sır çeşitlerinin bölgemize uyumluluğunu gözlemliyoruz. En uy-
gun çeşidi de tespit ederek çiftçilerimizin hizmetine sunacağız." 
diye konuştu. (aa) 

GAZETESÝ

'Ulusal Süt Konseyi yine şaşırtmadı'
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